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Protokół 

z  XV Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej 17 marca 2016 r. 

 

 Posiedzenie XV Sesji rozpoczął o godz. 15
30

  Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając słowa : „Otwieram XV Sesję Rady Gminy Sadlinki” . 

 Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości: Kierownika Posterunku Policji 

w Sadlinkach, radnych, sołtysów oraz przybyłych mieszkańców gminy Sadlinki. 

 Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 15 radnych, w związku z czym  

Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził prawomocność obrad (lista obecności  

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

 Przewodniczący Rady Wojciech Berent odczytał porządek posiedzenia. 

Radni  jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji w Kwidzynie. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały  w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na terenie gminy 

Sadlinki. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Społeczno – Ekonomicznego 

Gminy Sadlinki 2015 – 2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług       

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                   

i zagospodarowania tych odpadów, określająca w szczególności częstotliwość 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposób świadczenia 

usług poprzez punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Sadlinki 

nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Nebrowo Wielkie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Sadlinki stanowiącej własność Gminy Sadlinki na 

nieruchomość gruntową położoną w miejscowości Sadlinki stanowiącą własność 

prywatną. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej stanowiącej mienie komunalne na 

okres 3 lat. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres 

od 1 maja 2016 r. do 30 kwietnia 2017 r. na terenie Gminy Sadlinki. 

13. Przyjęcie protokołu z obrad XIV Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 2 

T. Małkiewicz – Kierownik Posterunku Policji w Sadlinkach  -  przeprosił w imieniu 

Komendanta  Powiatowego Policji w Kwidzynie  za nieobecność na sesji, ponieważ 

zatrzymały go czynności służbowe. Następnie przedstawił  charakterystykę  Posterunku 

Policji w Sadlinkach  w 2015 roku. 

W 2015 roku zarejestrowaliśmy 49 przestępstw z tego 24  wykryto. Interwencji było 432. 

W 2016 roku zostaliśmy odciążeni  od prowadzenia spraw dochodzeniowo śledczych. Sprawy 

te będą prowadzone prze Komendę Powiatową Policji w Kwidzynie. Policjanci nasi natomiast 

są bardziej widoczni w terenie. W okresie wiosenno letnim zwiększymy patrole 

popołudniowo nocne na terenie gminy i będziemy współpracować z drogówką  Powiatowej 

Policji w Kwidzynie.  

 Dzielnicowy  obecnie organizuje spotkania z mieszkańcami gminy Sadlinki. 

L. Ramza – Dudek – radna  -  swego czasu rozmawialiśmy o położeniu śpiących 

policjantów na ul. Tartacznej w Sadlinkach, czy  są wzmożone kontrole  policyjne na tej ulicy 

? 

M. Tadejewski – radny – odbywają się spotkania mieszkańców z dzielnicowym i na tych 

spotkaniach pada wiele wniosków od mieszkańców. Czy wnioski te będą realizowane ? 

T. Małkiewicz  - Kierownik Posterunku Policji w Sadlinkach –  rzeczywiście były takie  

rozmowy i myślę, że realizowane są  moje polecenia przez policjantów. 

Wnioski ze spotkań z mieszkańcami będą realizowane. 

W. Berent – Przewodniczący Rady  -   jak wygląda Gmina Sadlinki na tle innych gmin pod 

względem przestępczości? 
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T. Małkiewicz – Kierownik Posterunku  Policji w Sadlinkach  -  w Gminie Gardeja jest  

droga Wojewódzka i jest tam  dużo więcej wypadków drogowych. Trudno  mi porównywać 

do innych gmin. 

W. Berent – Przewodniczący  Rady  -   z informacji Ministerstwa  dowiadujemy się, że 

mają być zlikwidowane wakaty w Policji. 

T. Małkiewicz – Kierownik Posterunku Policji –  brakuje nam dwóch  funkcjonariuszy 

prewencyjnych. Ciężko jest mi  odpowiedzieć kiedy zapełnione będą te wakaty.   Przekaże to 

pytanie do Komendanta  Powiatowego Policji w Kwidzynie, który ustosunkuje się  do 

pytania, czy będzie u nas więcej funkcjonariuszy.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – chciałem Pana poinformować, że Rada Gminy 

Sadlinki pozytywnie zaopiniowała wniosek na zakup nowego samochodu dla Posterunku 

Policji w Sadlinkach. Cieszę się, że w budżecie gminy znalazły się środki na zakup tego 

samochodu. Na pewno będzie służył on lepszej pracy policjantów. 

M. Bryl – sołtys wsi Glina – odnośnie  tych kart, które otrzymaliśmy od dzielnicowego. 

Chciałabym spytać jak je uzupełniać? 

T. Małkiewicz – Kierownik Posterunku Policji – jeżeli Państwo wiecie co się dzieje           

w danej wsi to należy wpisać. Wszystko co będzie  wpisane my przeanalizujemy i będą 

realizowane wnioski przez funkcjonariuszy naszego Posterunku Policji jak też komendę 

Powiatową Policji w Kwidzynie. 

W. Berent – Przewodniczący  Rady -  dziękuję  za wystąpienie i życzę miłej pracy. 

 

Ad. 3 

G. Kopecki – radny - chciałbym spytać  o drogę 611. W  lutym na spotkaniu                        

w Bronisławowie Pani Wójt mówiła, że wystosuje do Zarządu Dróg Wojewódzkich               

w Gdańsku pismo o  zamknięcie jednego  pasa drogi. Czy zostało takie pismo wystosowane ? 

L .Ramza – Dudek  -   radna  -  nie otrzymałam odpowiedzi na interpelacje złożone na 

poprzedniej sesji  w sprawie realizacji uchwał. 

A. Gędłek -  radna – chciałam spytać czy ruszył przetarg   na obsługę stołówek szkolnych na 

następne lata? 

 

Ad. 4 

B. Formela – Zastępca Wójta  - przestawiła sprawy realizowane między sesjami  przez 

Wójta Gminy Sadlinki. 
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Ad. 5 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dot.  uchwały w sprawie 

wprowadzenia opłaty targowej. Osób chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę  Nr XV/91/2016 w sprawie wprowadzenia opłaty 

targowej na terenie gminy Sadlinki. 

Za  przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych  uczestniczących w posiedzeniu, w związku     

z czym uchwała została przyjęta  jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

W. Berent  - Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dot. uchwały  w sprawie funduszu 

sołeckiego. Osób chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XV/92/2016 w sprawie funduszu sołeckiego. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 

B. Formela – Zastępca Wójta  -  poprosiła  aby  do Strategii Rozwoju Społeczno 

Ekonomicznego Gminy Sadlinki 2016 – 2020  dopisać   zdanie rozbudowa, modernizacja 

infrastruktury kulturalnej, zwiększenie jakości funkcjonowania obiektów kultury. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dot. uchwały w sprawie Strategii 

Rozwoju Społeczno – Ekonomicznego. Osób chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę  Nr XV/93/2016  w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Społeczno – Ekonomicznego Gminy Sadlinki 2016-2020. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dot. uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości. Osób chętnych do dyskusji nie  było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XV/94/2016 w sprawie  szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, określająca w szczególności częstotliwość odbierania 
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odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposób świadczenia usług poprzez 

punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9 

W. Berent – Przewodniczący  Rady – otworzył dyskusję  dot. uchwały  w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Sadlinki nieruchomości gruntowych. Osób 

chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XV/95/2016 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie na rzecz Gminy Sadlinki nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości 

Nebrowo Wielkie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została  podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję  dot. uchwały w sprawie  wyrażenia 

zgody na zamianę nieruchomości gruntowej położoną w miejscowości Sadlinki. Osób 

chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XV/96/2016 w sprawie wyrażenia zgody na 

zamianę nieruchomości  gruntowej położonej w miejscowości Sadlinki stanowiącej własność 

Gminy Sadlinki na nieruchomość gruntową położona w miejscowości Sadlinki stanowiącą 

własność prywatną. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11 

W. Berent – Przewodniczący Rady  –  otworzył dyskusję dot. uchwały  w sprawie  

wyrażenia zgody na  dzierżawę nieruchomości niezabudowanej. Osób chętnych do dyskusji 

nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XV/97/2016 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w drodze kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej mienie komunalne na okres 3 lat. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dot. uchwały w sprawie  taryf za  

zbiorowe  zaopatrzenie w wodę  i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  Osób chętnych do 

dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XV/98/2016 w sprawie przedłużenia czasu 

obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na okres od 1 maja 2016 r. do 30 kwietnia 2017 r. na terenie Gminy 

Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13 

Za przyjęciem protokołu z obrad XIV Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 14 

B. Formela – Zastępca Wójta -  poinformowała,  że odpowiedzi na interpelacje zostaną 

udzielone na piśmie lub na następnej sesji. 

 

Ad. 15 

W. Berent – Przewodniczący Rady – poprosił  pracownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Sadlinkach o przestawienie programu  rodzina 500+. Proszę o krótką 

informację. 

B. Zubel – pracownik GOPS -  do realizacji programu 500 + został wyznaczony GOPS. Do 

tej pory GOPS otrzymał środki w wysokości 13.885 zł i  są to środki przeznaczone na 

wynagrodzenie i zakup  sprzętu. Zakupiliśmy już komputer,  drukarkę oraz od przyszłego 

tygodnia zatrudniony będzie pracownik. Można pobierać  już wnioski. Myślę, że sobie 

poradzimy. Przewidujemy, że około 1000 dzieci skorzysta. W ewidencji widnieje 1300 dzieci. 

Jeżeli okaże się, że 1 kwietnia 2016 r. będą duże kolejki ze składaniem wniosków to 

oddelegujemy innych pracowników GOPS do przyjmowania wniosków . Wnioski można 

składać od 1 kwietnia 2016 r. do 1 lipca 2016 roku z wyrównaniem od 1 kwietnia 2016 r. 
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W. Berent – Przewodniczący Rady – czy wnioski, o których  mówimy będą składane rok  

rocznie. 

B. Zubel – pracownik GOPS – wnioski złożone w tym roku obowiązywać będą od                

1 kwietnia 2016 r. do  30 września 2017 r. Następne wnioski składane będą od 1 października 

2017 r. i obowiązywać będą  do 30 września 2018 r. 

L. Ramza – Dudek – radna -  czy wzór wniosków jest ustawowo ustalony, czy każda gmina 

ma inny i czy można składać wnioski przez internet ? 

B. Zubel – pracownik GOPS – wnioski są dla wszystkich jednakowe ustalone ustawą            

i można składać je przez internet. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – czy są jeszcze jakie pytania może Państwo sołtysi? 

J. Gutmański – radny  - jakie jest kryterium  dochodowe na  pierwsze dziecko? 

B. Zubel – pracownik GOPS – na pierwsze dziecko  jest to kwota 800,00 zł natomiast jeżeli 

w rodzinie jest dziecko niepełnosprawne to jest to kwota 1.200,00 zł. 

W. Berent – Przewodniczący Rady  - czy są jakieś pytania ?  

Dziękuję Pani za wyjaśnienie sprawy,  jest nowość dla nas  jak i dla pracowników GOPS. 

Bardzo proszę  Pan radny Piskor. 

Następna sesja odbędzie się 21 kwietnia 2016 roku jest to trzeci czwartek miesiąca kwietnia. 

Chciałbym radnym serdecznie i gorąco przypomnieć o oświadczeniach majątkowych Termin 

mamy do końca kwietnia na złożenie tego oświadczenia. 

Na następnej sesji będzie przedstawione sprawozdanie Komendanta Gminnego OSP o stanie 

bezpieczeństwa p. poż. w gminie Sadlinki. 

Czy są jakieś propozycje zaproszenia gości na najbliższą sesję. 

M. Tumiłowicz – radny – wnioskowałbym  o zaproszenie nowego kierownika Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Kwidzynie, może nam przekaże coś nowego. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  też o tym myślałem, ponieważ jest nowy kierownik,  

chcielibyśmy go poznać i  jego  plany. 

Proszę Pani Sekretarz. 

B. Formela – Zastępca Wójta – ja jeszcze odnośnie oświadczeń majątkowych.  

Oświadczenia majątkowe mają być złożone w dwóch egzemplarzach oraz PIT rozliczeniowy 

też w dwóch egzemplarzach. 

W. Berent – Przewodniczący  Rady -  czy są jakieś pytania?  

Proszę Panią Karolinę Wiśniewską. 
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K. Wiśniewska  - mieszkanka Okrągłej Łąki - ja na ręce Pana Przewodniczącego 

chciałabym złożyć takie zapytanie w sprawie osobistej, ponieważ nie dawno odbyło się 

postępowanie w sprawie zatrudnienia nowej osoby na nowe stanowisko tutaj w gminie. 

Kandydowałam na to stanowisko, została odrzucona moja oferta. Nie zgadzam się z tym          

i chciałabym odczytać tą swoją  prośbę o zbadanie procesu rekrutacji  i decyzje, poprosić 

radnych o zbadanie procesu rekrutacji. Pani Karolina Wiśniewska następnie odczytała pismo, 

które stanowi załącznik do protokołu. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – dziękuję  bardzo. Pismem zajmiemy się na pewno       

i zostanie Pani udzielona odpowiedź. Czy mamy jeszcze jakieś uwagi w tym punkcie. Jeżeli 

nie ma pytań to chciałbym Państwu złożyć serdeczne życzenia na te Święta Wielkanocne. 

Ad.1 6 

Przewodniczący Rady o godz. 16
20

 zamknął obrady XV Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokólowała : 
Teresa Gadomska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    


